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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága 2017. január 16. napján a Városháza 112. számú helyiségében 

megtartott üléséről.  

Jelen vannak:  

• Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

• Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag 

• Szanyi József – bizottsági tag 

• Molnár Tibor- bizottsági tag 

• Nánási Tamás- bizottsági tag 

• Tarjáni István-polgármester 

• Varga László-alpolgármester 

• dr. Kovács András-jegyző 

• Pomaházi Krisztina- igazgatási osztályvezető 

• Lengyel Anita – egészségügyi referens 

• Dr. Csaba János – egészségügyi koordinátor 

• Regős Zoltánné – Gólyafészek Bölcsőde intézményvezető 

• Tóth Attila- Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

intézményvezető 

 
Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 5 fő bizottsági taggal 

a bizottság határozatképes, az ülést 17 08 órakor megnyitja. A jegyzőkönyv 
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hitelesítésére Nánási Tamás került felkérésre. A kiküldött meghívóval kapcsolatban 

kérdezte, hogy van-e valakinek javaslata, hozzászólása. 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A 2017. évi munkatervben plusz két napirendi pont 

szerepel, ami ma nem kerül tárgyalásra. Az egyik a Bicskei Egészségügyi Központ 

Szolgáltató Nonprofit Kft. üzletrész adásvételéről, a másik a Biatorbágy, Mester utca 

2. szám alatti Egészségház eszközbeszerzéséről szól. Kérdése, hogy miért nem 

kerültek az anyagok kiküldésre. 

dr. Kovács András: A közbeszerzés előkészítésével egy szakértő lett megbízva, aki 

nem készült el az anyaggal határidőre. Szerdai napon véglegesítik a műszaki 

tartalmat polgármester úrral és ezt követően kerülhet sor a teljes anyag 

összeállítására, aminek a kiküldésére leghamarabb csütörtökön kerülhet sor.  

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, a napirendi pontokat szavazásra 

tette fel.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

1) Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi munkatervéről 
2) Beszámoló az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. évi munkájáról 
3) Beszámoló a 2016. évi lisztérzékenység szűréséről 
4) A 2017. évi lisztérzékenység szűréséről 
5) Pénzügyi és szakmai beszámoló a Boldog Gizella Alapítvány 2016. évi támogatási 

szerződésével kapcsolatban 
6) Beszámoló a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. IV. negyedévben, 

szociális ügyekben hozott döntésekről 
7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási programjáról 

8) Az önkormányzat 2017. évi költségvetési koncepciójáról 

9) Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról 

10) A Benedek Elek Óvoda és a Gólyafészek Bölcsőde nyári nyitva tartásáról 
11) Gyermekszületési támogatás megállapítása iránti kérelem ügyében benyújtott 

fellebbezés elbírálásáról (zárt) 
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1) Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi munkatervéről 
 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Dr. Csaba János egészségügyi koordinátor 2016. 
január 4. napján 1 év határozott időre kötött megbízásának meghosszabbításáról 
szóló napirend felvételét javasolja a munkatervbe, ezen túl javasolja az 
egészségügyi alapellátás egységesítését, munkaértekezletek tartását, amin 
javasolja, hogy az egészségügyi koordinátor is vegyen részt. Ezen túl javasolja, hogy 
az alapellátásban dolgozó orvosok éves beszámolója egy szöveges beszámolóval 
egészüljön ki, aminek alapjául meg kellene határozni azoknak a kiemelt 
betegségeknek a körét, ami alapján a statisztikai adatokat figyelembe véve a 
rendelési idők módosításra kerülhetnének. Február hónapra javasolja napirendi 
pontként az alapellátásban dolgozók beszámolási kötelezettségeinek felülvizsgálatát.  
 
Tóth Attila: Az elfogadott Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció és annak 
cselekvési tervének végrehajtását, valamint a helyi Esélyegyenlőségi Program 
intézkedésének megfelelő, aktuális tevékenységekről szóló napirendeket február 
hónapban javasolja napirendre tűzni.  
 
dr. Kovács András: Polgármester úrral való egyeztetésre hivatkozva elmondta, 
hogy Dr. Csaba János egészségügyi koordinátor megbízási szerződésének 
meghosszabbításáról szóló előterjesztés a január 23-ai rendkívüli ülésen kerül 
napirendre. 
 
Bodorkos Ádám: Javasolja, hogy a Bursa Hungarica ösztöndíjpályázat bírálati 
szempontjainak felülvizsgálata február hónapban kerüljön tárgyalásra. A javaslatokat 
befogadta és a módosításokkal együtt tette fel a határozati javaslatot szavazásra.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

1/2017.( I.16.) határozata 
 
 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi munkatervéről  
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi munkatervéről 
szóló előterjesztést és a határozat mellékletében foglalt tartalommal azt elfogadja.  
 
A munkaterv a határozat mellékletét képezi 
                                  
Melléklet: 
 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évre szóló munkaterve 
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ÜLÉS 
IDŐPONTJA 

JAVASOLT NAPIRENDEK 

JANUÁR 16. Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 
2016. IV. negyedévben, szociális ügyekben hozott 
döntésekről 
Beszámoló a 2016. évi lisztérzékenység szűréséről  
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. évi 
munkatervéről 
 
Biatorbágy, Mester utca 2. szám alatti Egészségház 
eszközbeszerzéséről 
Pénzügyi és szakmai Beszámoló a Boldog Gizella 
Alapítvány 2016. évi támogatási szerződéssel kapcsolatban 
 A 2017. évi lisztérzékenység szűréséről 
 A Bicskei Egészségügyi Központ Szolgáltató Nonprofit Kft. 
üzletrész adásvételéről 
Előterjesztés gyermekszületési támogatás megállapítása 
iránti kérelem ügyében benyújtott fellebbezés elbírálásáról  
Dr. Csaba János egészségügyi koordinátorral való 
együttműködési megállapodás meghosszabbításáról 

FEBRUÁR 13. 
  

Beszámoló az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. 
évi munkájáról 
Beszámoló a Gólyafészek bölcsőde 2016. évi működéséről 
A Gólyafészek Bölcsőde vezetői pályázatának kiírásáról 
A fogorvosi társulás költségvetéséről 
Beszámoló az S.O.S. Krízis Alapítvány 2016. évi 
tevékenységéről 
Az Esély Szociális Társulás 2016. évi részletes szakmai és 
pénzügyi beszámolójáról 
A 2017. évi Egészségnappal összefüggő kérdésekről 
Szociális Szolgáltatástervezési koncepció és Cselekvési 
tervének végrehajtásáról 
A helyi Esélyegyenlőségi Program végrehajtásáról 
A Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat értékelési 
szempontjának felülvizsgálatáról 
A 290/2004.(11.25.) Öh. számú határozat felülvizsgálatáról 
(Az alapellátásban foglalkoztatott háziorvosok feladat-
ellátási szerződésének módosításáról (éves beszámoló: 
szöveges + kiemelt betegségek felsorolása)   
A biatorbágyi alapellátás egységesítéséről 
Egészségügyi koordinátor által tartott munkaértekezletek 
meghatározásáról 

MÁRCIUS 20. A Biatorbágyon működő civil szervezetek támogatására kiírt 
pályázatok véleményezése 
Beszámoló a központi orvosi ügyelet 2016. évi munkájáról 
Beszámoló a Családsegítő Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat 2016. évi tevékenységéről 
 

ÁPRILIS 17. Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2016. évi 
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tevékenységéről 
 
Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 
2017. I. negyedévben, szociális ügyekben hozott 
döntésekről 
Beszámoló a „FÉSZEK” Fogyatékosok Nappali Ellátójának 
2016. évi tevékenységéről 
Javaslattétel „Biatorbágyért” kitüntetésért adományozásáról 
Javaslattétel „Biatorbágy Városért Életműdíj” 
adományozásáról  
Javaslattétel „Szász Gyula Egészségünkért díj” 
adományozásáról 

MÁJUS 15. Beszámoló a Premontrei Női Kanonokrend által működtetett 
játszóház és családi napközik 2016. évi tevékenységéről 
Beszámoló a jegyző hatáskörébe tartozó gyámügyi 
feladatokról és a gyermekjóléti, gyermekvédelmi 
tevékenységről  
Javaslattétel „Szász Gyula Egészségünkért Díj” 
adományozásáról 
Az egészségügyi alapellátások körzeteinek megállapításáról 
szóló 7/2010.(07.01.) önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról 
A Gólyafészek bölcsőde vezetői pályázatának elbírálásáról 

JÚNIUS 19. Helyi lakásépítés és vásárlás támogatására kiírt pályázatok 
elbírálásáról 
A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő 2016/2017. évi 
együttműködési megállapodásról 

SZEPTEMBER 
18.  

Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 
2017. II. negyedévben, szociális ügyekben hozott 
döntésekről 
A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő együttműködési 
megállapodásról 
Beszámoló a fogorvosi ügyelet működéséről 

 Javaslattétel az „Ohmüllner Márton Szociális Díj” 
adományozásáról 

 Javaslattétel Pest Megye Önkormányzata által alapított 
kitüntetésekre 

OKTÓBER 16. Beszámoló a 2017. évi Egészségnapról 
 

NOVEMBER 
20. 

A 2016. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Ösztöndíjpályázatok elbírálásáról 
Beszámoló az Egészségház 2016. évi tevékenységéről 
Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 
2017. III. negyedévben, szociális ügyekben hozott 
döntésekről 
A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 2018. évi ellátásáról 
Beszámoló az Egészségház 2016. évi tevékenységéről 
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2) Beszámoló az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. évi munkájáról 

 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a beszámolót.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

2/2017.( I.16.) határozata 
 
 

Beszámoló az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. évi munkájáról 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja az Beszámoló az Egészségügyi és 
Szociális Bizottság 2016. évi munkájáról szóló beszámolót. 

3)  Beszámoló a 2016. évi lisztérzékenység szűréséről  

 
Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztést. Mivel hozzászólás nem volt, 
szavazásra tette fel az eredeti határozati javaslatot.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

3/2017.( I.16.) határozata 
 
 

Beszámoló a 2016. évi lisztérzékenység szűréséről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 2016. évi lisztérzékenység szóló 

beszámolót. 

 
A beszámoló a határozat mellékletét képezi.  
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4)  A 2017. évi lisztérzékenység szűréséről  

Bodorkos Ádám: Elmondta, hogy a Cödimed Kft 2017. évi árajánlata megegyezik a 
2016. évi ajánlatával, előzetes becslés alapján az érintett gyermekek számával 
szorozva ez körülbelül 475.000.- forintot fog kitenni. Mivel hozzászólás nem volt, 
szavazásra tette fel az eredeti határozati javaslatot.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

4/2017.( I.16.) határozata 
 
 

A 2017. évi lisztérzékenység szűréséről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a 2017. évi lisztérzékenység szóló előterjesztést és a 
határozati javaslat elfogadását javasolja. 

A 2017. évi lisztérzékenység szűrésére vonatkozó együttműködési megállapodás a 
határozat mellékletét képezi.  

                       
                                    
5) Pénzügyi és szakmai beszámoló a Boldog Gizella Alapítvány 2016. évi 
támogatási szerződéssel kapcsolatban 

Bodorkos Ádám: Elmondta, hogy az önkormányzati támogatást egy autó 
vásárlására használták fel, melynek minden okirata az előterjesztésben 
megtalálható. Mivel hozzászólás nem volt, az eredeti határozatot tette fel 
szavazásra.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

5/2017.( I.16.) határozata 
 

Pénzügyi és szakmai beszámoló a Boldog Gizella Alapítvány 2016. évi 
támogatási szerződéssel kapcsolatban 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Pénzügyi és szakmai beszámoló 

a Boldog Gizella Alapítvány 2016. évi támogatási szerződéssel kapcsolatban szóló 

határozati javaslatot.  

Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A. számú melléklet 1. pontjában foglaltak 
szerint a bizottság átruházott hatáskörben elfogadja a Boldog Gizella Alapítvány 
2016. évi beszámolóját. 
 
A bizottság javasolja a támogatási szerződéssel kapcsolatban benyújtott pénzügyi 
beszámoló elfogadását. 
A beszámoló a határozat mellékletét képezi.  

 
 
6)  Beszámoló a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. IV. 
negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről  
 
Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy az előterjesztés 
mindent tartalmaz. Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel az eredeti 
határozati javaslatot, amit a bizottság átruházott hatáskörében fogad el.  
 
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazat mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

 Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

6/2017.( I.16.) határozata 
 

Beszámoló a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. IV. 
negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. IV. 
negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről szóló beszámolót.  
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és 
természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. számú 
rendeletének 3. § (3) bekezdése, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú 
rendeletének 27. §, valamint 47. §-ában foglaltak alapján Biatorbágy Város 
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Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 
beszámolót jóváhagyja. 
 
A beszámoló a határozat mellékletét képezi.  

7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási programjáról  
 
Bodorkos Ádám: Az előterjesztés tartalmazza, hogy milyen szempontrendszer 
szerint fogja majd priorizálni a költségvetésben a képviselő-testület a munkákat. 
Intézményvezetőktől kérdezte, hogy a prioritás szempontjából megfelelően vannak a 
feladatok felsorolva. 

Nánási Tamás: Oktatási Bizottságon merült fel, a 94-es számú tétel, mely játéktároló 
kialakításáról szól, az okafogyott, hisz az intézmény az év felénél Biatorbágyon nem 
működik tovább, így ez a fejlesztés felesleges.   

Regős Zoltánné: 2 ponttal szeretné kiegészíteni a bölcsődét érintő karbantartási 
programot. Az egyik a belső szennyvízelvezető rendszer átmosása, tisztítása, 
fertőtlenítése a teljes zárás időszakára térve. A másik a WC-k és egyéb zárt 
helyiségekben a szellőzőrendszer teljes tisztítása. Erre 5 éve nem került sor. 

Tóth Attila: Az anyagban lévő tételek fontosak, prioritásuk megfelel, kiegészíteni 
nem szeretné.  

Varga László: A játéktár körülbelül 1 hónapja várja a megoldást. A játékokat az 
Egészségház II. emeletén tárolják. A költségvetés elfogadása után április, májusban 
lenne időszerű a megvalósítása, ami már késő. A megoldást még most kellene 
megtalálni. Javasolja, hogy a felújítási programba vegyék be a Szent László utca 8. 
szám alatti ingatlant, melyben az adományraktár méltó helyet kaphatna. Javasolja az 
ingatlan helyrehozását és berendezését legalább beárazásig. Ezen túl elmondta, 
hogy folyamatban van az a bizonyos Pontis–ügy, ha annak pont kerül a végére, 
akkor a családsegítő sok más egyéb funkcióval átkerülhetne. Ha ez nem valósulna 
meg, akkor a Mester utca 2. szám alatti jelenlegi helyiségek átalakításával kell 
megoldást találni a problémára.  

Bodorkos Ádám: A játéktároló kialakítása tekintetében az lenne a legjobb, ha a 
testületi ülésig egy ajánlat bekérésre kerülne és azt követően lehetne folytatni a 
tárgyalást.  

Tóth Attila: Ha az adományraktár jelenlegi helyén marad, akkor a költségvetésükben 
berendezésekre tesz majd javaslatot. Az intézmény tekintetében abban az esetben, 
ha a Mester utca 2. szám alatt marad, akkor átalakítást kell majd javasolni. 

Bodorkos Ádám: Nánási Tamást kérdezi, hogy fenntartja-e javaslatát. 

Nánási Tamás: Nem. 
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Bodorkos Ádám: A javaslatokat befogadta és a módosításokkal tette fel szavazásra 
a határozati javaslatot 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

7/2017.( I.16.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási programjáról 
 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi 
nyári karbantartási igényeiről szóló előterjesztést. 
A bizottság az alábbiak elfogadását javasolja:  

- A Családi Napközi játéktároló igényének megvalósítása (ajánlat bekérésével) 
- Felújítási programba javasolja felvenni: Szent László utca 8. szám alá a 

Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat adományraktárának áthelyezése  
- Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat helyiséghasználatának megoldása- 

ingatlanvásárlás (ha marad a Mester utca 2. szám alatt: ügyfélfogadás- 
szakmai munka ellátásához használt helyiség átalakítása) 

- Gólyafészek Bölcsőde:  
a) Belső szennyvízvezető rendszer átmosása és tisztítása, fertőtlenítése a 

teljes zárlat időszakában 
b) A WC -ben és a különböző zárt helyiségekben a szellőzőrendszer 

tisztítása 
8) Az önkormányzat 2017. évi költségvetési koncepciójáról  

 
Bodorkos Ádám: Egy tervezet látható, a főbb célokkal a 2017-es évre vonatkozóan.  
 
Tóth Attila: 2.3. ponthoz tartozik, hogy bértorlódás alakult ki és a jelenlegi 
jogszabályok alapján gyakorlatilag minden kollégájának ugyanolyan bére van. Igaz, 
hogy a szakkormányzat és a szakszervezet között van némi bérmegállapodás, de ez 
még jogszabályban nem jelent meg. És nem tudható, hogy megjelenik-e. 
Társintézmény tapasztalatára kíváncsi.  
 
Dr. Tálas- Tamássy Tamás: Vendel-tér komplex fejlesztése mit takar? 
 
Tarjáni István: Köszönti a résztvevőket. A közlekedési csomópont fejlesztését 
takarja részben a Vendel-tér komplex fejlesztése. Azt, hogy egy kevésbé 
balesetveszélyes csomópont legyen megvalósítva. Továbbá egy gyalogátkelőhely 
tervezése és engedélyeztetése van folyamatban a jelenlegi kis-híddal szemben. 
Ugyanitt járda kialakítása a buszmegállóhoz, ezen kívül a kis-híd felújítása. Továbbá 
a kereszteződés rendje, ami szintén engedélyezés alatt van. A költségvetésig ezen 



11 
 

munkák várhatóan beárazásra kerülhetnek. Jelenleg nagyságrendekről lehet 
beszélni. Attila felvetésére elmondta, hogy a kérdés, illetve a kérés nem egyedi. 
Átgondolja, hogy milyen módon lehet erre reagálni, a költségvetésig valamilyen 
javaslattal elő fognak állni a Hivatal részéről.  
 
Regős Zoltánné: Polgármester úrnak köszöni, hogy foglalkoznak a bérrendezéssel. 
Elmondta, hogy náluk is összetorlódtak a bérek. A kitörést a diplomások esetében 
látja.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Kérdése, hogy a Dózsa György úti kereszteződés 
apropóján lámpás kereszteződés a város területén hány éves távlatban lehet 
realitása. 
 
Tarjáni István: Szándékosan nem válaszolt erre, mert nincs információja. A lámpás 
kereszteződés irányába indult el az eljárás, de a Magyar Közút állásfoglalásának 
hiánya miatt, nem tud többet mondani.  
 
dr. Kovács András: A Településfejlesztési Bizottság és a Képviselő-testület fogja 
tárgyalni azt a pályázatot, ami önkormányzati tulajdonú belterületi utak fejlesztésére 
vonatkozik. Ott szerepel a Dózsa György út, Pátyi úti járda gyalogátkelő és a Csillag 
utcai kis-híd felújítása. Ha a pályázaton nyer, akkor gyakorlatilag 85%-os támogatás 
mellett megvalósítható az idei évben. A pályázaton csak azok indulhatnak, akik 
jogerős építési engedéllyel rendelkeznek. A híd és a járda rendelkezik engedéllyel, 
így alkalmas a pályázatra. Amennyiben a képviselő-testület úgy dönt, hogy indul a 
pályázaton, akkor ez a beruházás megvalósulhat. Nagyon fontos, hogy minden 
évben tervezve volt a költségvetésben a munka, de minden évben ki is került onnan. 
A másik a bérfejlesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy január 1. napjától a 
munkaadót terhelő járulékok csökkentek. Minden munkavállaló után 27-ről 22%-ra, 
így van egy 5%-os megtakarítás minden egyes alkalmazott után, amelyet a tervek 
szerint bérfejlesztésre fog az Önkormányzat költeni.  
 
Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, az eredeti határozati javaslatot 
tette fel szavazásra.  
 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

 

. 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
8/2017.( I.16.) határozata 

 
Az önkormányzat 2017. évi költségvetési koncepciójáról 
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Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága megtárgyalta az önkormányzat 2017. évi költségvetési 

koncepciójáról szóló javaslatot. 

A bizottság az előterjesztésként benyújtott 2017. évi költségvetési koncepciót 
elfogadásra javasolja.  
 

9) Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosításáról 

Bodorkos Ádám: Látható az előterjesztésben, hogy a Településfejlesztési 
Bizottságon merült fel az a javaslat, hogy egyszerűsített jegyzőkönyvek készüljenek, 
illetve a bizottság elnökei elektronikus úton hagyják majd jóvá a határozatokat. 

Nánási Tamás: Pontosító javaslatot fogadott el az Oktatási Bizottság, amely arról 
szól, hogy az egyszerűsített jegyzőkönyv a hozzászólások lényegi tartalmát 
tartalmazza, amit a módosító rendelet (2) bekezdés a) pontjában lehetne elfogadni. 

Bodorkos Ádám: Nánási Tamás javaslatát befogadta, és szavazásra tette fel az így 
módosított javaslatot.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

9/2017.( I.16.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosításáról 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága megtárgyalta az Biatorbágy Város Önkormányzatának 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról szóló előterjesztést. 

A bizottság az alábbiak szerint javasolja elfogadásra a határozati javaslatot:  
A rendelet módosító javaslatának (2) bekezdése egészüljön ki az alábbiakkal:  

a)  Az egyszerűsített jegyzőkönyvek minden esetben tartalmazzák a 
hozzászólások lényegi tartalmát. 

                               
10) A Benedek Elek Óvoda és a Gólyafészek Bölcsőde nyári nyitva tartásáról  
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Bodorkos Ádám: Elmondta, hogy a bizottsági ülés napján megküldésére került egy 
módosító indítvány, melyben a Benedek Elek Óvoda vezetője a nyári nyitva tartás 
rendjét 1 héttel eltolta.  
 
Regős Zoltánné: A bölcsődének le kell fednie az óvodákat, az intézményvezető 
asszony abban módosított, hogy egy hetet csúszik a nyári nyitva tartás. Ez a 
bölcsődét a következőképpen érinti: A megkezdése a 8 hétnek, 2017.június 26. 
napja-30. napjáig. A teljes zárás időpontja: 07.17-28-ig lenne a teljes zárás, aminek 
időszakában lehet a karbantartási feladatokat ellátni. 07.31-tól 08. 18-ig ismét 
részleges nyitva tartással működne a Bölcsőde. Ezt a változtatást javasolja elfogadni. 
 
Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, a javaslatot befogadta és 
szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  
 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

10/2017.( I.16.) határozata 
 

A Benedek Elek Óvoda és a Gólyafészek Bölcsőde nyári nyitva tartásáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága megtárgyalta A Benedek Elek Óvoda és a Gólyafészek 
Bölcsőde nyári nyitva tartásáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint javasolja 
elfogadásra:  

 
I. Biatorbágy Város Képviselő-testülete az alábbiak szerint határozza meg a 

Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 2017. évi nyári nyitva tartási rendjét: 
 

2017. június 19. és 2017. július 15. között zárva tart: 
 

Biatorbágyi Benedek Elek Meserét, Pitypang és Legóvár Tagóvodája,  
 

2017. július 17. és augusztus 12. között zárva tart: 
 

Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda Vadvirág és Csicsergő Tagóvodája. 
 

 
A zárva tartó óvodákba járó, és nyári ellátást igénylő gyermekeket a nyitva tartó 
tagóvodákban fogadják.  
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II. Biatorbágy Város Képviselő-testülete az alábbiak szerint határozza meg a 
Gólyafészek Bölcsőde 2017. évi nyári nyitva tartási rendjét: 

 
Pillangó csoport nyitva 
Méhecske csoport nyitva 
Katica csoport zárva 

2017. 06.26-
július 7. 

Játszó csoport és időszakos 
gyermekfelügyelet igényelhető 

Katica csoport nyitva 
Méhecske csoport zárva 
Pillangó csoport zárva 

2017. július 
31-augusztus 

18. 

Játszó csoport és időszakos 
gyermekfelügyelet igényelhető 

Valamennyi csoport zárva 2017.17.-28. 
Játszó csoport és időszakos 
gyermekfelügyelet nem 
igényelhető 

 
 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt 

ülést 17 50 órakor bezárta és zárt ülésen folytatta munkáját.  

 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Bodorkos Ádám                                       Nánási Tamás 
                   bizottsági elnök                                         bizottsági tag 
 

 

 

 

 


